

အမုတ်အနာဂတုတိကျမ်း

နိဒါန်း

အမုတ်သည်သမ္မာကျမ်းစာထဲ၌မိမိ၏
 ဟောပြောချက်ကို အကျယ်တဝင့်ပထမ
 ဦးဆုံးမှတ်တမ်းတင်ခံရသောပရောဖက်
 ဖြစ်သည်။ သူသည်ယုဒနိုင်ငံ၏မြို့တစ်
 မြို့မှလာသူဖြစ်သော်လည်းရှစ်ရာစုနှစ်
 အလယ်ပိုင်းလောက်တွင်ကုသရေလနိုင်ငံ
 ၏မြောက်ပိုင်းနိုင်ငံ၌ဟောပြောခဲ့ပေသည်။
 ဤအချိန်သည်လွန်စွာစီးပွားရေးတိုးတက်
 နေသောအချိန်၊ ထူးခြားစွာဘာသာရေး
 ကိုင်းရှိုင်းနေချိန်၊ သိသာထင်ရှားစွာဘေး
 အန္တရာယ်လုံခြုံစိတ်ချနေချိန်ကာလ
 ဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင်အမုတ်က၊ စီးပွား
 ရေးတိုးတက်မှုသည်ချမ်းသာကြွယ်ဝသူ
 များအတွက်သာဖြစ်၍၊ မတရားမှုနှင့်
 ဆင်းရဲသားတို့အားဖိနှိပ်ချုပ်ချယ်မှု အားဖြင့်ကြီးပွားနေသည်ဟူ၍လည်း
 ကောင်း၊ ဘာသာရေးဆိုင်ရာလိုက်နာစောင့်
 ထိန်းမှုများသည်လည်းရိုးသားမှုမရှိ ကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊
 ဘေးအန္တရာယ်လုံခြုံစိတ်ချမှုသည်လည်းအစစ်အမှန်
 မဟုတ် အပေါ်ယံမျှသာဖြစ်ကြောင်း

ကိုလည်းကောင်းသိမြင်လေသည်။ ဘုရားသခင်သည်ထိုနိုင်ငံကိုပြစ်ဒဏ်
 ဖြစ်ကြောင်းကို သူသည်စိတ်အားထက်သန်
 စွာရဲဝံ့စွာဟောပြောခဲ့သည်။ သူက
 တရားမျှတမှုကို စမ်းရေကဲ့သို့စီးဆင်း
 စေရန်'' တောင်းဆို၍ ``ထာဝရဘုရားသည်
 ဤလူမျိုးအနက်အသက်ရှင်လျက် ကျန်
 ရစ်သူအချို့ကိုသနားကောင်းသနား တော်မူလိမ့်မည်''
 ၅:၁၅ ဟုပြောဆိုခဲ့သည်။

အကြောင်းအရာအကျဉ်းချုပ်

ဣသရေလအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများအပေါ် တရားစီရင်မှု
 ၁:၁-၂:၅
 ဣသရေလနိုင်ငံအားတရားစီရင်မှု ၂:၆-၆:၁၄
 မြင်ကွင်းငါးခု ၇:၁-၉:၁၅

1 ဤသည်မှာတေကောရွာမှ သိုးထိန်းအာမုတ်
 ဟောသောစကားများဖြစ်သည်။ ယုဒဘုရင်
 ဩ ဇိမင်းလက်ထက်၊ ဣသရေလနိုင်ငံတွင်
 ဘုရင်ယောရှု၏သားယေရောဗော င်မင်းအုပ်
 စိုးစဉ်ကာလ၊ မြင်လျင်မလှုပ်မီနှစ်နှစ်
 အထက်ကထာဝရဘုရားသည် အာမုတ်
 အားဣသရေလတို့နှင့်ပတ်သက်သော ဤ
 အကြောင်းအရာတို့ကိုဖော်ပြဖွင့်ဆို တော်မူခဲ့သည်။*

2 အာမုတ်က၊

* 1:1 ၄ရာ၊ ၁၅:၁-၇။ ၆ရာ၊ ၂၆:၁-၂၃။ ၄ရာ၊ ၁၄:၂၃-၂၉။

“ဇိအုန်တောင်မှထာဝရဘုရား၏ကြိုးဝါး သံကို
 ကြားရလေပြီ။
 ယေရုရှလင်မြို့အတွင်းမှထစ်ချုန်းလာသော
 အသံတော်ကိုကြားရစေပြီ။
 သိုးစားကျက်တို့သည်သွေ့ခြောက်ကုန်၍
 ကရမေလတောင်ပေါ်မှမြက်ပင်တို့သည်
 နွမ်းရလေပြီဟုဆို၏။”[☆]

ဣသရေလတို့၏အိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများအပေါ်
 ထာဝရဘုရားသခင်၏စီရင်တော်မူချက်များ

ရှုရိလူမျိုးအပေါ်စီရင်ချက်

³ ထာဝရဘုရားက “ဒမာသက်မြို့သားတို့
 သည်တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားခဲ့သဖြင့်
 ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်ပေးရတော့
 မည်။ သူတို့သည်ဂိလဒ်ပြည်သူတို့အပေါ်
 ရိုင်းစိုင်းရက်စက်ကြမ်းကြုတ်ခဲ့လေပြီ။-

[☆] ⁴ ထို့ကြောင့်ငါသည်ဟာဇေလမင်းမျိုး
 အပေါ်သို့မီးမိုးရွာစေပြီး ဗင်ဟာဒဒ်
 မင်း၏ရဲတိုက်များကိုပြာချလိုက်မည်။-

⁵ ငါသည်ဒမာသက်မြို့တံခါးများကိုချေ
 မှုန်း၍ အာဝင်ချိုင့်နှင့်ဗေသေဒင်မြို့တွင်ကြီး
 စိုးနေသူတို့ကိုရှင်းပစ်မည်။ ရှုရိပြည်သား

☆ 1:2 ယောလ၊ ၃:၁၆။ ☆ 1:3 ဟေရှု၊ ၁၇:၁-၃။ ယေ၊ ၄၉:၂၃-၂၇။ အ၊
 ၉:၁။

တို့သည်ကိရိပြည်သို့သို့ပန်းအဖြစ်နှင့်
လိုက်ပါသွားရမည်' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဖိလိတုတိလူမျိုးအပေါ်စီရင်ချက်

6 ထာဝရဘုရားက` ဂါဇမြို့သားတို့သည်
တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားခဲ့သဖြင့်
ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်ပေးရ တော့မည်။
သူတို့သည်လူတစ်မျိုးလုံးကို ဧဒုံပြည်သားများလက်ဝယ်သို့
ကျွန် အဖြစ်နှင့်ရောင်းစားခဲ့ပြီ။- 7 သို့ကြောင့်ငါသည်ဂါဇမြို့ရိုးများ
အပေါ်သို့မီးမိုးရွာစေပြီး ဂါဇ ရဲတိုက်များကိုပြာချလိုက်မည်။-
8 အာဇုတ်နှင့်အာရှကေလု န်မြို့များ၌ကြီး
စိုးနေသူတို့ကိုရှင်းပစ်မည်။ ကြေ န်မြို့
ကိုလည်းငါဒဏ်ခတ်မည်။ ကျန်ကြွင်းနေ သူဖိလိ တု
တိမှန်သမျှလည်းသေရလိမ့် မည်' ဟုမိန့်တော်မူ၏။*

တုရုလူမျိုးအပေါ်စီရင်ချက်

9 ထာဝရဘုရားက` တုရုမြို့သားတို့သည်
တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြသဖြင့်
ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်ပေးရ တော့မည်။
သူတို့သည်လူတစ်မျိုးလုံးကို ဧဒုံပြည်သို့ပြည်နှင့်ဒဏ်ပေးခဲ့ပြီ။
ကိုယ် တိုင်ချုပ်ဆိုခဲ့သောမဟာမိတ်စာချုပ်ကို
ချိုးဖောက်ခဲ့ပြီ။- * 10 ထို့ကြောင့်ငါသည်တုရုမြို့ရိုးများအပေါ်

* 1:8 ဟေရှာ၊ ၁၄:၂၉-၃၁။ ယော၊ ၄၇:၁-၇။ ယေဇ၊ ၂၅:၁၅-၁၇။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ ဇေ၊ ၂:၄-၇။ အ၊ ၉:၅-၇။ * 1:9 ဟေရှာ၊ ၂၃:၁-၁၈။ ယေဇ၊ ၂၆:၁-၂၈:၁၉။ ယောလာ၊ ၃:၄-၈။ အ၊ ၉:၁-၄။ မ၊ ၁၁:၂၁-၂၂။ လု၊ ၁၀:၁၃-၁၄။

သို့မီးမိုးရွာစေပြီး တုရုရဲတိုက်များကို
ပြာချလိုက်မည်ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဒေသနာများအပေါ်စီရင်ချက်

11 ထာဝရဘုရားက`ဒေသပြည်သားတို့သည်
တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြသဖြင့်
ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်ပေးရ တော့မည်။
သူတို့သည်ညီအစ်ကိုချင်း ကူသရေလတို့ကိုမရမကလိုက်၍
မညာမတာညှင်းဆဲခဲ့ပြီ။ သူတို့၏ အမျက်ဒေါသကိုဘယ်အခါမျှ
မပြေစေဘဲကမ်းကုန်လောက်အောင်
ပင်ပြင်းထန်စေခဲ့သည်။-☆ 12 ထို့ကြောင့်ငါသည်တေ
မန်မြို့ပေါ်သို့မီးမိုး ရွာစေပြီး ဗောဇရဲတိုက်များကိုပြာချ
လိုက်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

အမုမုန်လူများအပေါ်စီရင်ချက်

13 ထာဝရဘုရားက`အ မု မုန်ပြည်သားတို့
သည်တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြ
သဖြင့် ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်
ပေးရတော့မည်။ သူတို့၏နယ်ချဲ့လိုသော
လောဘကြောင့် နယ်ချဲ့စစ်ပွဲများ၌ဂိုလဒ်
ပြည်သူကိုယ်ဝန်ဆောင်တို့၏ဝမ်းကိုပင်
ဖောက်ခွဲကာသတ်ဖြတ်ခဲ့လေပြီ။-☆ 14 ထို့ကြောင့်ငါသည်ရ

☆ 1:11 ဗောဇရ၊ ၃၄:၅-၁၇။ ၆၃:၁-၆။ ယော၊ ၄၉:၇-၂၂။ ယေဇ၊ ၂၅:၁၂-၁၄၊
၃၅:၁-၁၅။ ဩ၊ ၁-၁၄။ မာလာ၊ ၁:၂-၅။ ☆ 1:13 ယော၊ ၄၉:၁-၆။ ယေဇ၊
၂၁:၂၈-၃၂၊ ၂၅:၁-၇။ ဇေ၊ ၂:၈-၁၁။

ဗု ဗာမြို့ရိုးများအပေါ် သို့မီးမိုးရွာစေပြီး
 ရ ဗု ဗာရဲတိုက်များကို ပြာချလိုက်မည်။
 စစ်တိုက်သောနေ့၌အော် သံဟစ်သံတည့်ညံ့ကြားရပြီး
 တိုက်ပွဲ သည်မှန်တိုင်းတမျှပြင်းထန်လိမ့်မည်။-
 15 သူတို့ဘုရင်နှင့်မှူးမတ်အပေါင်းတို့သည်
 ပြည်ပသို့ဖမ်းသွားခြင်းခံရမည်'' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

2

မောဘလူမျိုးအပေါ်စီရင်ချက်

1 ထာဝရဘုရားက`မောဘပြည်သားတို့
 သည်တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြ သဖြင့်
 ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ် ပေးရတော့မည်။
 သူတို့သည်ဧဒုံမင်း၏ အရိုးစုကိုပြာချလိုက်ခြင်းဖြင့်
 ဧဒုံ မင်းကိုမလေးမစားပြုခဲ့ကြပြီ။-
 ☆ 2 ငါသည်မောဘပြည်အပေါ်သို့မီးမိုးရွာ
 စေပြီးကေရုတ်မြို့၏ရဲတိုက်များကိုပြာ
 ချလိုက်မည်။ စစ်သည်တို့၏အော်သံဟစ်
 သံ၊ ခရာသံနှင့်တိုက်ပွဲသံများဆူဆူ
 ညံ့ညံ့ပြင်းထန်နေသောအချိန်မှာပင် မောဘပြည်သားများသေဆုံးလိမ့်မည်။
 3 ငါသည်မောဘမင်းကိုသတ်မည်။ မောဘ
 နိုင်ငံရှိခေါင်းဆောင်အားလုံးကိုကွပ်မျက် မည်''
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

☆ 2:1 ဟောရှု၊ ၁၅:၁-၁၆:၁၄၊ ၂၅:၁၀-၁၂။ ယေ၊ ၄၈:၁-၄၇။ ယေဇ၊ ၂၅:၈-၁၁။ ဇေ၊ ၂:၈-၁၁။

ယုဒလူမျိုးအပေါ်စီရင်ချက်

4 ထာဝရဘုရားက`ယုဒပြည်သားတို့
 သည်တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြ
 သဖြင့်ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ်
 ပေးရတော့မည်။ သူတို့သည်ငါ၏ဩဝါဒ
 ကိုရုံမှန်း၍ငါပေးသောပညတ်တို့ကို မစောင့်ရှောက်ဘဲနေကြလေပြီ။
 သူတို့ ဘိုးဘေးများဆည်းကပ်ကိုးကွယ်ခဲ့သော
 မိစ္ဆာဘုရားများနောက်သို့ကိုယ်တိုင်လိုက်
 ပါကာလမ်းလွဲကြလေပြီ။- 5 ထို့ကြောင့်ငါသည်ယုဒပြည်ပေါ်သို့မီးမိုး
 ရွာစေပြီးယေရုရှလင်မြို့၏ရဲတိုက်များ
 ကိုပြာချလိုက်မည်ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလလူမျိုးအပေါ်ဘုရားသခင်
စီရင်တော်မူချက်

6 ထာဝရဘုရားက`ဣသရေလပြည်သား
 တို့သည်တစ်ကြိမ်ပြီးတစ်ကြိမ်ပြစ်မှားကြ
 သဖြင့်ငါသည်သူတို့ကိုအမှန်ပင်ဒဏ် ပေးရတော့မည်။
 သူတို့သည်ကြွေးမဆပ် နိုင်သောရိုးဖြောင့်သူများနှင့်
 ခြေနှင်းတစ် ရံအတွက်ကိုမျှကြွေးမဆပ်နိုင်သော
 ဆင်းရဲသားတို့ကိုကျွန်အဖြစ်ရောင်းချ
 ကြသည်။- 7 သူတို့သည်အားနွဲ့သူနှင့်ခိုကိုးရာမဲ့
 သူများကိုနှင်းချေပြီးဆင်းရဲသားတို့ ကိုတွန်းထုတ်ဖယ်ရှားကြပြီ။
 အဘနှင့် သားသည်ကျွန်မိန်းကလေးတစ်ယောက်
 တည်းနှင့်ဆက်ဆံလျက်ငါ၏သန့်ရှင်း

ရာနာမတော်ကိုအသရေပျက်စေပြီ။-

8 ဝတ်ပြုရာနေရာတိုင်း၌ဆင်းရဲသူများ
ထံမှအပေါင်ခံပစ္စည်းအဖြစ်နှင့်ရယူ ထားသောအဝတ်အထည်များကိုခင်
ကာအိပ်စက်ကြလေပြီ။ သူတို့ကိုးကွယ်

သောဘုရားသခင်၏မိမိတော်တွင်
ကြွေးတင်နေသူများထံမှလျော်ကြေး
အဖြစ်ရယူလာသောစပျစ်ရည်ကို သောက်ကြလေပြီ။

9 “ထိုသို့နှင့်ပင်ငါ၏လူမျိုးအပေါင်းတို့၊

ငါသည်သင်တို့အတွက်အာရဇ်ပင်တမျှ
မြင့်မား၍သပိတ်ပင်အလား သန်မာလှ
သည့်အာမောရီလူမျိုးကိုအပြီးအပိုင် တိုက်ဖျက်ခဲ့ပြီ။-

☆ 10 ငါသည်သင်တို့ကိုအီရုဖ်ပြည်မှထုတ်
ဆောင်လာခဲ့၏။ တောက နှု တာရအတွင်း၌
အနှစ်လေးဆယ်ပတ်လုံးပို့ဆောင်ခဲ့ပြီး
အာမောရီလူမျိုးတို့၏မြေယာများ ကိုသင်တို့ပိုင်ဆိုင်ရန်ပေးအပ်ခဲ့ပြီ။-

11 ငါသည်သင်တို့၏သားအချို့ကိုပရော
ဖက်အဖြစ်နှင့်လည်းကောင်း၊ သင်တို့၏
လူငယ်အချို့ကိုနာဇရီလူအဖြစ်နှင့် လည်းကောင်းရွေးကောက်ခဲ့ပြီ။
အို ဣသရေလ အမျိုးသားတို့၊ ဤအချက်သည်အမှန်
ပင်ဖြစ်သည်မဟုတ်လော။ ဤသည်ကား

ငါထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။-☆ 12 သို့ရာတွင်သင်သည်နာဇရီလူတို့အား
စပျစ်ရည်ကိုသောက်စေ၍ပရောဖက်တို့

☆ 2:9 တရား၊ ၃:၈-၁၁။ ☆ 2:11 တော၊ ၆:၁-၈။

အားငါ၏သတင်းစကားကိုကြားပြော
 ခြင်းမပြုရန်တားမြစ်ခဲ့ကြလေပြီ။- 13 ထို့ကြောင့်ငါသည်သင့်အားမြေကြီး
 နင်းချေ၍သင်သည်ဂျုံစပါးအပြည့်တင်
 ထားသည့်လှည်းကဲ့သို့ ငြီးတွားရလိမ့်မည်။-
 14 လျင်မြန်စွာပြေးနိုင်သူများပင်လျှင်လွတ်
 မြောက်လိမ့်မည်မဟုတ်။ သန်စွမ်းသောသူများ
 သည်လည်းအားအင်ကုန်ခန်း၍စစ်သူရဲတို့
 သည်လည်းမိမိတို့၏အသက်ကိုကယ်နိုင်
 လိမ့်မည်မဟုတ်။- 15 လေးကိုကိုင်စွဲထားသောသူများသည်လည်း
 ရပ်တည်ခြင်းငှာမတတ်နိုင်ကြ။ လျင်မြန်စွာ
 ပြေးနိုင်သူများသည်လည်းလွတ်လိမ့်မည်
 မဟုတ်။ မြင်းပေါ်မှလူများသည်လည်းမိမိ
 တို့အသက်ဘေးမှလွတ်မြောက်ကြလိမ့်မည် မဟုတ်။-
 16 ထိုနေ့တွင်ရဲစွမ်းသတ္တိအရှိဆုံးစစ်သူရဲ များပင်လျှင်
 မိမိ၏လက်နက်များကိုစွန့် လျက်ထွက်ပြေးကြလိမ့်မည်'
 ဟုထာဝရ ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

3

1 အို ကုသရေလပြည်သားတို့၊ သင်တို့တစ်မျိုး
 လုံးကိုအီဂျစ်ပြည်မှနုတ်ဆောင်ခဲ့သော
 ထာဝရဘုရားက သင်တို့နှင့်ပတ်သက်၍
 မိန့်ဆိုသောဤစကားကိုနားထောင်လော့။-
 2 ကမ္ဘာတစ်ခွင်လုံးရှိနိုင်ငံတကာတို့အနက်
 သင် တို့တစ်မျိုးတည်းကိုသာငါအသိအမှတ်

ပြု၍ကရုဏာသက်ခဲ့၏။ ထို့ကြောင့်ပင်သင်
တို့ပြုခဲ့သမျှသောအပြစ်များအတွက်
သင်တို့ကိုအပြစ်ပေးရတော့မည်။

ပရောဖက်၏တာဝန်

3 လူနှစ်ဦးသည်တွေ့ဆုံရန်မချိန်းဆိုဘဲ
အတူခရီးပြုနိုင်မည်လော။

4 ခြင်္သေ့သည်သားကောင်ကိုမတွေ့ဘဲတော ထဲ၌
အကြောင်းမဲ့ဟောက်နေမည်လော။

ခြင်္သေ့ပျိုသည်ဘယ်အရာကိုမျှမဖမ်းမိ ဘဲ
မိမိဂူအတွင်း၌အကြောင်းမဲ့ကြိုး ဝါးနေမည်လော။

5 အစာမပါသောကျော့ကွင်းဖြင့်ကောင်းကင်မှ
ငှက်တစ်ကောင်ကိုထောင်ဖမ်းနိုင်သလော။

တစ်စုံတစ်ရာကိုဖမ်းမိသောကြောင့်သာ
ကျော့ကွင်းပြုတ်သွားရသည်မဟုတ်လော။

6 မြို့တွင်း၌စစ်ခရာသံကိုကြားရလျှင် မြို့သားတို့သည်
မထိတ်လန့်ဘဲနေလိမ့် မည်လော။

ထာဝရဘုရားစီရင်သောကြောင့်သာလျှင်
မြို့ထဲသို့ဘေးဒုက္ခကျရောက်လာရသည် မဟုတ်လော။

7 အကယ်စင်စစ်အရှင်ထာဝရဘုရားသည်
မိမိ၏အကြံတော်ကို မိမိ၏ကျွန်ပရောဖက်
တို့အားမဖော်ပြဘဲမည်သည့်အမှုကိုမျှ ပြုတော်မမူ။

8 ခြင်္သေ့ဟောက်လိုက်လျှင်မည်သူမကြောက်ဘဲ
နေနိုင်သနည်း။

အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူလျှင် မည်သူကဗျာဒိတ်တော်ကိုမကြွေးကြော်ဘဲ နေနိုင်မည်နည်း။

ရှုမာရိမြို့သားတို့ရင်ဆိုင်ရမည့်ကြမ္မာဆိုး

9 အာဇုတ်နှင့်အီဂျစ်ပြည်ဘုံနန်းများတွင်စံနေသူအပေါင်းတို့အား ဤသို့ကြေငြာလော့။
“ရှုမာရိမြို့ပတ်လည်ရှိတောင်များပေါ်၌ စုရုံးလာပြီး ထိုမြို့ထဲ၌ကူးလွန်နေသော ပြစ်မှုများနှင့်ဖြစ်ပေါ်နေသည့်ယိုယွင်းမှုကြီးကိုရှုစားကြလော့။”

10 ထာဝရဘုရားက “သူတို့သည်သူတို့၏ ဘုံနန်းများကိုမတရားလုယက်၊ အကြမ်းဖက်ပြီးမှရယူခဲ့သောပစ္စည်းတို့ဖြင့်ပြည့်စေခဲ့ပြီ။ သူတို့သည်သစ္စာသဘောကိုပင် နားမလည်တော့ပေ။-

11 သို့ကြောင့်ရန်သူတစ်နိုင်ငံသည်သူတို့၏ မြို့များကိုဝိုင်းရံ၍ သူတို့၏ခံတပ်များကိုဖြိုခွင်းလိုက်မည်။ သူတို့၏ဘုံနန်းများကိုလည်းလုယက်ဖျက်ဆီးလိမ့်မည်” ဟု အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

12 ထာဝရဘုရားက “သိုးထိန်းသည်ခြင်္သေ့စာဖြစ်သွားသောသိုးတစ်ကောင်၏ခြေနှစ်ချောင်း သို့မဟုတ်နားရွက်တစ်ဖက်စသော အပိုင်းအစများကိုသာကောက်ယူနိုင် သကဲ့သို့ ရှုမာရိပြည်ဒမာသက်မြို့ရှိ ကုတင်မွေ့ယာတို့ပေါ်၌

စည်းစိမ်ယစ်မှုး နေသူတို့အနက်လူအနည်းငယ်သာ
 လျှင်ကျန်ရစ်ပေမည်။- 13 ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ထာဝရဘုရား
 ကငါပြောသောစကားကို ယခုပင်နာယူ
 ပြီးယာကုပ်မျိုးနွယ်တို့အားသတိပေး ဆင့်ဆိုလော့။-
 14 ငါသည်ဣသရေလအမျိုးသားတို့ကို
 အပြစ်ပေးသောနေ့၌ မေသလယဇ်ပလ္လင်တို့
 ကိုဖျက်ဆီးလိုက်မည်။ ယဇ်ပလ္လင်တိုင်း၏ထောင့်
 များ၌ရှိသောဦးချိုတို့ကိုခုတ်လှဲ၍မြေ
 ပေါ်သို့ကျသွားစေမည်။-☆ 15 ငါသည်သူတို့ဇိမ်ခံရာနေရာသီဂေဟာနှင့်
 ဆောင်းရာသီအိမ်တော်များကိုဖျက်ပစ်မည်။
 ဆင်စွယ်ဖြင့်မွန်းမံသောအိမ်ရာများပြုလဲ ကြ၍
 မဟာဂေဟာမှန်သမျှပျက်စီးရ မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

4

1 အားနွဲ့သူများကိုညှင်းဆဲပြီးဆင်းရဲ သူများကိုဖိနှိပ်၍
 မိမိလင်တို့အားငါ တို့သောက်ဖို့အရက်ယူခဲ့ဟုအမိန့်ပေး
 လျက်၊ အစားကောင်းစားရသောဗာရှ
 န် နွားမများကဲ့သို့ ဝဖီးနေကြသည့်ရှုမာရီ
 မိန်းမတို့ဤစကားကိုနားထောင်လော့။-
 2 အထွတ်ဘုရင်အရှင်ထာဝရဘုရားသည်
 သန်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူသောကြောင့် ဤသို့
 လျှင်ကတိသစ္စာပြုလေပြီ။ ထာဝရဘုရား
 က "သူတို့သည်သင်တို့ကိုငါးမျှားချိတ်

☆ 3:14 ၄ရာ၊ ၂၃:၁၅။

ဖြင့်ဒရွတ်တိုက်ဆွဲသွားသောနေ့များရောက်
 လိမ့်မည်။ သင်တို့ရှိသမျှသည်ငါးများ ထိပ်၌
 အချိတ်ခံနေရသောငါးကဲ့သို့ဖြစ် ကြလိမ့်မည်။-
 3 သင်တို့ကိုအနီးဆုံးမြို့နံရံပျက်အပေါက်
 သို့ဆွဲသွားပြီးအပြင်သို့လွှင့်ပစ်လိမ့်မည်'
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလတို့၏လေ့လာမှုပျက်ကွက်ခြင်း

4 အထွတ်ဘုရင်အရှင်ထာဝရဘုရားသခင်
 က`အို ဣသရေလပြည်သားတို့၊ ဗေသလ
 ရှိသန့်ရှင်းရာအရပ်သို့သွား၍ပြစ်မှားကြ လော့။
 ဂိလဂါလမြို့သို့သွားပြီးအစွမ်း ကုန်ပြစ်မှားကြလော့။
 ပူဇော်ရာယဇ်ကောင် များကိုနံနက်တိုင်းယူဆောင်ခဲ့လော့။
 သိုး ရက်နေ့တိုင်းတွင်ဥစ္စာဆယ်ဖို့တစ်ဖို့ကို
 ဆောင်ခဲ့ကြလော့။- 5 ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းရာမုန့်ကိုဆက်ခါ
 ဆက်ခါပေးလှူကြလော့။ အလိုအလျောက်
 ပေးလှူနေကြောင်းကိုလည်း သင်ဣသရေလ
 အမျိုးသားတို့ထုတ်ဖော်ကြေငြာ၍ဝါကြွား
 ကြလော့။ ဤသို့ပြုခြင်းကိုသင်တို့မြတ်နိုး
 လှ၏ဟုအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော် မူ၏။

6 `ငါသည်သင်တို့မြို့ရွာတိုင်း၌ငတ်မွတ်
 ခြင်းဘေးကျရောက်စေလျက်နှင့်သင်တို့
 သည်ငါ့ထံသို့ပြန်မလာကြ။- 7 သင်တို့ပျိုးပင်အတွက်မိုးရေအလိုဆုံး
 သောအချိန်တွင်ငါသည်မိုးခေါင်စေခဲ့၏။

တစ်မြို့ပေါ်၌သာရွာသွန်းစေပြီးကျန်တစ်
 မြို့ပေါ်သို့မရွာစေရန် တားခဲ့သူမှာငါပင်
 ဖြစ်၏။ လယ်တစ်ခင်းသည်မိုးကိုရ၍ကျန်
 တစ်ခင်းမှာမူသွေ့ခြောက်ခဲ့လေပြီ။- 8 ရေငတ်လွန်းသဖြင့်အချို့မြို့မှမြို့သို့
 သည် အနီးအနားမြို့သို့ပင်ပန်းကြီးစွာနှင့်
 ရေရှာထွက်ကြသော်လည်း သောက်စရာဘို့
 အလုံအလောက်မရခဲ့ကြ။ သို့သော်လည်း သင်တို့သည်
 ငါ့ထံသို့ပြန်မလာဘဲနေ ကြလေပြီ။

9 “ငါသည်လေပူကိုတိုက်ခတ်စေ၍သင်တို့
 ၏ကောက်ပင်များနွမ်းခြောက်စေခဲ့၏။ သင်တို့
 ၏သဖ န်းပင်၊ သံလွင်ပင်၊ စပျစ်ဥယျာ ဥှ်နှင့်
 ကိုင်းကျွန်းလယ်ယာတို့သည် ကျိုင်းကောင်များ
 ဒဏ်ကိုခံခဲ့ရပြီ။ သို့သော်လည်းသင်တို့သည်
 ငါ့ထံသို့ပြန်မလာဘဲနေကြလေပြီ။

10 “အီဂျစ်ပြည်၌ဖြစ်စေသောကပ်ဆိုးကိုသင်
 တို့၌လည်းဖြစ်စေခဲ့ပြီ။ သင်တို့လူငယ်များ
 ကိုစစ်တလင်း၌ငါသတ်ခဲ့ပြီ။ သင်တို့မြင်း
 များကိုလည်းသိမ်းသွားခဲ့ပြီ။ သင်တို့တပ်
 စခန်းများကိုသင်တို့ဘက်သား အလောင်း
 ကောင်များ၏အပုပ်နို့ဖြင့်နံ့စော်စေခဲ့ပြီ။
 သို့သော်လည်းသင်တို့သည်ငါ့ထံသို့ပြန်
 မလာသေးဘဲနေကြလေပြီ။

11 “ငါသည်သောဒုံနှင့်ဂေါမောရမြို့များ

ကိုဖြိုဖျက်သကဲ့သို့ သင်တို့လူအချို့ကို
လည်းဖျက်ပယ်ခဲ့ပြီ။ ကျန်ကြွင်းသူတို့မှာ

လည်းမီးထဲမှပြန်၍ဆယ်ယူလိုက်သည့်
ထင်းစသဖွယ်ဖြစ်ခဲ့ရ၏။ သို့သော်လည်း

သင်တို့သည်ငါ့ထံသို့ပြန်မလာသေးဘဲ
နေကြလေပြီ။" ဟုထာဝရဘုရားမိန့် တော်မူ၏။-☆

12 "သို့ဖြစ်သောကြောင့် အို ကုသရေလပြည်သား
တို့၊ ငါသည်သင်တို့ကိုအပြစ်ပေးရတော့

မည်။ ဤသို့အပြစ်ပေးမည့်အတွက်ကြောင့်
ဘုရားသခင်စီရင်တော်မူချက်ကိုခံယူ

ရန်အသင့်ပြင်ကြလော့။" 13 တောင်များကိုတည်၍လေအဟုန်တို့ကို
ဖန်ဆင်းသောအရှင်သည်ဘုရားသခင်ပင် ဖြစ်၏။

ကိုယ်တော်ရှင်သည်မိမိ၏အကြံအစည် တော်တို့ကို
လူသားတို့အားသိစေတော်မူပြီ။

နေချိန်တာကိုညဦးယံအဖြစ်သို့ကူးပြောင်း စေခဲ့ပြီ။
ကမ္ဘာမိုးမြေအထွတ်အထိပ်တွင်အုပ်စိုးလျက်

နေတော်မူပြီ။
ကိုယ်တော်၏ဘွဲ့နာမတော်ကားကောင်းကင် ဗိုလ်ခြေ

အရှင်ထာဝရဘုရားပေတည်း။

5

နောင်တရစေရန်ဆင့်ခေါ်တော်မူခြင်း

☆ 4:11 က၊ ၁၉:၂၄။

1 အို က္လသရေလပြည်သားတို့၊ သင်တို့ကို သင်္ဂြိုဟ်ဖို့ငါသီဆိုမည့်ဤအသုဘ တေးကိုနားဆင်ကြလော့။

2 အပျိုကညာက္လသရေလသည် ဘယ်ခါမျှပြန်မထနိုင်အောင်လဲရ ချေပြီ။
မြေပေါ်မှာအထီးကျန်စွာလဲနေရှာပြီ။
သူ့အားထူမရန်မည်သူမျှမရှိပြီ။

3 အထွတ်ဘုရင်အရှင်ထာဝရဘုရား က`က္လသရေလမြို့တစ်မြို့မှစစ်သည်တစ် ထောင်စစ်ချီထွက်သွားသော်လည်း၊ တစ်ရာ သာလျှင်ပြန်ရောက်လာမည်။ လူတစ်ရာ စေလွှတ်လိုက်သောမြို့သည်ဆယ်ယောက်ကို သာပြန်တွေ့ရမည်။

4 ထာဝရဘုရားက`က္လသရေလပြည်သား တို့အားငါ့ထံသို့ပြန်လာကြလော့။ သို့ပြု လျှင်သင်တို့သည်အသက်ချမ်းသာလိမ့်မည်။-

5 ဗေရရှောဘမြို့သို့သွား၍မကိုးကွယ်လေ နှင့်။ ငါ့ကိုတွေ့ရန်ဗေသလမြို့၌လည်းမရှာ ကြနှင့်။ ဗေသလမြို့သည်အချည်းနှီးဖြစ် ရတော့မည်။ ဂိလဂါလမြို့သို့လည်းမသွား နှင့်။ ထိုမြို့သားတို့သည်ပြည်ပသို့ဖမ်းသွား ခြင်းကိုအမှန်ပင်ခံရလိမ့်မည်။''

6 ထာဝရဘုရားထံသို့သွားလော့။ သို့ပြု လျှင်အသက်ချမ်းသာလိမ့်မည်။ ထိုသို့မ

ပြုလျှင်ကိုယ်တော်အရှင်သည်မီးကဲ့သို့ ရွာသွန်းလာပြီး
ယောသပ်အမျိုးအနွယ် တို့ကိုလောင်ကျွမ်းလိမ့်မည်။
ဗေသလမြို့ သားများကိုလောင်ကျွမ်းကုန်၍ထိုမီး
ကိုမည်သူကမျှမငြိမ်းသတ်နိုင်ချေ။-

7 လူသားတို့၏ရပိုင်ခွင့်များကိုမတရား
ပိတ်ပင်၍ တရားမျှတမှုကိုမှောက်လှန်နေ
ကြသူတို့၊ သင်တို့သည်ကြမ္မာဆိုးနှင့်မလွဲ
မသွေကြုံရတော့မည်ဟုမိန့်တော်မူ၏။

8 ထာဝရဘုရားသည်ကြယ်တာရာ အပေါင်းတို့ကို
ဖန်ဆင်းတော်မူ၏။
ခံမကြယ်စုနှင့်ခသိလကြယ်စုကိုလည်း
ဖန်ဆင်းတော်မူခဲ့ပြီ။
အမှောင်ကိုအလင်းဖြစ်စေ၍နေ့ကိုလည်း
ညအဖြစ်သို့ပြောင်းလဲခဲ့ပြီ။
ပင်လယ်ရေအပေါင်းတို့ကိုခေါ်ယူကာ
မြေကြီးပေါ်မှာသွန်းတော်မူခဲ့ပြီ။
ကိုယ်တော်ရှင်၏နာမတော်မှာထာဝရဘုရား
ဖြစ်တော်မူ၏။*

9 ကိုယ်တော်သည်ခွန်အားကြီးသူတို့နှင့်
ခံတပ်များကိုဖြိုဖျက်ခဲ့ပြီ။

10 ရုံးတော်များ၌မတရားမှုကိုရှုတ်ချကာ
အမှန်ကိုသာပြောသူတို့ကိုသင်တို့သည် မှန်းကြ၏။-

* 5:8 ယောဘ၊ ၉:၉၊ ၃၈:၃၁။

11 သင်တို့သည်ဆင်းရဲသားတို့ကိုဖိနှိပ်၍ သူ
 တို့၏ဂျိုစပါးကိုလုယက်ကြပြီ။ ထို့ကြောင့်
 သင်တို့ကိုယ်တိုင်အဖို့ဆောက်လုပ်ခဲ့သော
 တိုက်တာကောင်းများ၌သင်တို့သည်မစံ ရကြ။
 ကိုယ်တိုင်စိုက်ပျိုးခဲ့သောကြည်နူး စရာစပျစ်ဥယျာ
 ဉ်များမှစပျစ်ရည်ကို လည်းမသောက်ရကြ။-

12 သင်တို့သည်မည်မျှအပြစ်ကူးလွန်ခဲ့၍
 သင်တို့အပြစ်သည်မည်မျှကြောက်စရာ
 ကောင်းလှကြောင်းကိုငါသိ၏။ သင်တို့သည်
 သူတော်ကောင်းများကိုညှင်းပန်း၍ တံစိုး
 လက်ဆောင်စားနေကြပြီ။ ဆင်းရဲသား
 တို့အားတရားသဖြင့် မစီရင်ဘဲသူတို့
 ကိုရုံးတော်များမှမောင်းထုတ်ခဲ့ပြီ။- 13 ဤမျှဆိုးယုတ်သောခေတ်ကာလ၌
 ခြားရှိသူသည် နှုတ်ပိတ်ရေငုံနေမည်မှာမ ဆန်းတော့ပေ။

14 သင်တို့သည်အသက်ချမ်းသာခွင့်ရရန်
 အတွက် အဆိုးကိုရှောင်၍အကောင်းကို
 သာရှာဖွေဆောင်ရွက်ကြလော့။ သို့ပြုလျှင်
 သင်တို့ဆိုသည့်အတိုင်းကောင်းကင်ဗိုလ်
 ခြေအရှင်ထာဝရဘုရားသခင်သည် သင်တို့နှင့်အတူအမှန်ပင်ရှိတော်မူမည်

15 အဆိုးကိုမုန်း၍အကောင်းကိုမြတ်နိုး
 လော့။ ရုံးတော်များ၌တရားမျှတမှုရှိ
 စေရန်စောင့်ရှောက်ကြလော့။ ကောင်းကင်ဗိုလ်
 ခြေအရှင်ထာဝရဘုရားသခင်သည် ယောသပ်အမျိုးသားအနက်အသက်

လျက်ကျန်ရစ်သူအချို့ကို သနားကောင်း
သနားတော်မူလိမ့်မည်။

16 ထို့ကြောင့်ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ထာဝရ
ဘုရားသခင်က "မြို့ပေါ်ရှိလမ်းအသွယ်သွယ်
တို့၌ကြေကွဲစရာငိုကြွေးသံ၊ ဈေးရပ်ကွက်
တို့၌ညည်းညူသံများကိုကြားရတော့မည်။
ငိုချင်းသည်များနှင့်အတူလာရောက်ငို ကြွေးရန်
လယ်သမားများကိုပါခေါ်ကြ လိမ့်မည်။-

17 စပျစ်ခြံတိုင်းမှငိုကြွေးသံများပေါ်
ထွက်လာမည်။ ငါသည်သင်တို့ကိုအပြစ်
ပေးရန်ကြွလာပြီးဖြစ်သောကြောင့် ဤသို့
ဖြစ်ရလိမ့်မည်" ဟုထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

18 ထာဝရဘုရား၏နေ့တော်ကိုစောင့်မျှော်
နေသူများအတွက် အလွန်ကြောက်စရာ
ကောင်းလှပါသည်တကား။ ထိုနေ့တော်

သည်သင်တို့ကိုမည်သို့လျှင်အကျိုးပြု
နိုင်မည်နည်း။ အလင်းမရှိဘဲအမှောင်ဖုံး

သောနေ့သာလျှင်ဖြစ်လိမ့်မည်။- 19 ထိုနေ့သည်သင်တို့အတွက်ခြင်သော့ကို
၍ ထွက်ပြေးခါမှဝက်ဝံနှင့်တွေ့သကဲ့သို့
လည်းကောင်း၊ အိမ်ပြန်ရောက်ခါမှနံရံကို ခြိမ်း
မြွေအကိုက်ခံရသကဲ့သို့လည်း ကောင်းဖြစ်လိမ့်မည်။-

20 ထာဝရဘုရား၏နေ့တော်သည်အလင်း
မရဘဲ အမှောင်ကျသောနေ့ဖြစ်လိမ့်မည်။

ထွန်းတောက်ခြင်းအလျှင်းမရှိဘဲ အမှောင်ထု
ကြီးဖုံးနေသောနေ့သာလျှင်ဖြစ်လိမ့်မည်။

21 ထာဝရဘုရားက `သင်တို့၏ဘုရားပွဲ
များကိုငါမုန်း၏။ ထိုပွဲများကိုမခံနိုင်
လောက်အောင်ပင်ရွံ့ရှာ၏။- 22 သင်တို့မီးပူဇော်ခြင်း၊

ဂျုံစပါးဆက်ကပ် ခြင်းကိုငါလက်မခံနိုင်။
ဆူဖြိုးသောသား ကောင်တို့ဖြင့် ပူဇော်ခြင်းကိုလည်းငါ
အလိုမရှိ။- 23 ဆူညံလှသောတေးသံများကိုရပ်စဲလော့။
သင်တို့စောင်းသံများကိုလည်းငါမကြား လို။-

24 တရားမျှတရေးသည်စမ်းရေကဲ့သို့လည်း
ကောင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည်မခန်းနိုင်သော
မြစ်ကဲ့သို့လည်းကောင်းစီးပါလေစေ။

25 `အို က္ကသရေလအမျိုးသားတို့၊ သင်တို့သည်
တောက နှု တာရထဲ၌ အနှစ်လေးဆယ်ပတ်လုံး
လှည့်လည်နေစဉ်ကယဇ်ပူဇော်သကာတို့ ကို
ငါ့အားမပူဇော်ဘဲနေခဲ့ကြသည်မ ဟုတ်လော။-

26 သို့ဖြစ်သောကြောင့်သင်တို့သည်ကိုယ်တိုင်ထု
လုပ်၍ ကိုးကွယ်နေကြသောမောလုပ်နှင့်ခံအုန်
ကြယ်ဘုရားရုပ်တုများကို ယခုပင်လျှင်
ကိုယ်တိုင်ထမ်းယူသွားရတော့မည်။-

27 ငါသည်သင်တို့ကိုဒမာသက်မြို့တစ်ဘက်
သို့ဖမ်းယူသွားတော့မည်" ဟုကောင်းကင်
ဗိုလ်ခြေအရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော် မူ၏။

6

ဣသရေလနိုင်ငံဖျက်ဆီးခံရခြင်း

1 ဇီအုန်မြို့၌သက်တောင့်သက်သာစွာဇိမ်ခံ
 နေကြသူတို့၊ ရှုမာရီတောင်ပေါ်တွင်လုံလုံ
 ခြံခြံနှင့်စံမြန်းနေကြသူတို့၊ ပြည်သူ
 များကအသနားခံနေရသူတို့၊ လူမျိုး
 များထဲမှအထွတ်အမြတ်ဖြစ်သောဣသ
 ရေလလူမျိုးတော်တို့၊ သင်တို့သည်အရှက်
 တကွဲအကျိုးနည်းဖြစ်ရတော့မည်။- 2 ကာလနေမြို့သို့သွားပြီးရှုလော့။
 ထိုမှ တစ်ဖန်ဟာမတ်မြို့သို့လည်းကောင်း၊ ဖိလိ
 တံ တိ မြို့ဂါသသို့လည်းကောင်းသွားဦးလော့။
 ထို နိုင်ငံများသည်ယုဒနှင့်ဣသရေလနိုင်ငံ
 တို့ထက်သာသလော။ သူတို့နယ်မြေသည်
 သင်တို့နယ်မြေထက်ပို၍ကျယ်သလော။-
 3 ဆိုးယုတ်သောနေ့ကာလကျရောက်တော့မည်
 ကိုသင်တို့ဝန်မခံလိုကြ။ သင်တို့ပြုပုံသည်
 အကြမ်းဖက်မှုကိုသာအားပေးရာရောက် နေ၏။-
 4 ဆင်စွယ်ကုတင်များ၌လဲလျောင်းနေကြ
 သူတို့၊ သိုးငယ်နွားငယ်တို့၏အသားနုကို
 စားပြီးဖဲမွေ့ရာပေါ်၌လျောင်းကာအကြော
 ဆန့်နေကြသူတို့၊ သင်တို့သည်အရှက်တကွဲ
 အကျိုးနည်းဖြစ်ရတော့မည်။- 5 သင်တို့သည်ဒါဝိ
 ဒ်ကဲ့သို့သီချင်းများစပ် ဆိုပြီးစောင်းကောက်တီးကာသီဆိုလို

ကြ၏။- 6 စပျစ်ရည်ကိုဖလားလိုက်သောက်၍အကောင်း
ဆုံးဆီမွှေးကိုလိမ်းကာဖြင့်နေကြ၏။ ဣသ

ရေလနိုင်ငံယိုယွင်းနေခြင်းကိုမူမကြေ
ကွဲဘဲနေရက်ကြပြီတကား။- 7 သို့ဖြစ်သောကြောင့်ပြည်နှင့်ခံရသူများအား
သင်တို့သည်အဦးဆုံးဖြစ်လိမ့်မည်။ ဤသို့ဖြင့်
သင်တို့ဘာသာရေးပွဲများနှင့် စားတော်ပွဲများ
သည်နိဂုံးချုပ်ရလိမ့်မည်။

8 ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ထာဝရဘုရားသခင်က`ဣသရေလ၏မာန
၏။ သူတို့စည်းစိမ်ခံရာအိမ်ကြီးများကို
လည်းငါစက်ဆုတ်၏။ သူတို့မြို့တော်နှင့်မြို့
တွင်းရှိအရာအားလုံးကို ရန်သူလက်သို့
ငါပေးအပ်လိုက်မည်။" ဟုအရှင်ထာဝရ
ဘုရားအလေးအနက်ကျိန်ဆိုသတိ ပေးတော်မူပြီ။

9 အိမ်ထောင်တစ်အိမ်ထောင်တွင်လူဆယ်ယောက်
ကျန်ရစ်နေလျှင်လည်း ယင်းတို့အားလုံး သေရလိမ့်မည်။-

10 သေလွန်သူတစ်ဦး၏ဆွေမျိုးတစ်ယောက်က
သေလွန်သွားသူ၏အလောင်းကိုမီးသတ်ရန်
ရောက်လာ၍ အိမ်အတွင်းထဲ၌ရှိနေသူတစ်
ယောက်အား`မည်သူများကျန်ပါသေး သနည်း။
ဟုမေးလိုက်သော်၊

`မည်သူမျှမကျန်တော့ပါ။" ဟူသော
အဖြေကိုသာကြားရလိမ့်မည်။

ယင်းနောက်ထိုသူကပင်`တိတ်လော့၊

ထာဝရ ဘုရား၏နာမတော်ကိုမျှမဆိုမိရန် ငါ
တို့သတိထားရမည်" ဟုဆိုလိမ့်မည်။

11 ထာဝရဘုရား၏အမိန့်တော်ကြောင့်အိမ်
ရာကြီးငယ်တို့သည် အစိတ်စိတ်အမြွှာ
မြွှာပြိုကွဲပျက်စီးသွားရလိမ့်မည်။- 12 မြင်းဟူသည်ကျောက်ဆောင်ပေါ်၌
ရှိသလော။ လူသည်နွားဖြင့်လယ်ပြင်ကိုထွန်
ယက်လေ့ရှိသလော။ သို့ပါလျက်သင်တို့
သည်တရားမျှတရေးကိုအဆိပ်အဖြစ်
သို့လည်းကောင်း၊ အမှန်ကိုအမှားအဖြစ်
သို့လည်းကောင်းမှောက်လှန်ခဲ့လေပြီ။

13 သင်တို့က လောဒေဗာမြို့ကိုသိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့
ကြောင်းကိုဝါကြွားလို၏။ သင်တို့သည်အလ
ဟသဝါကြွားလို၏။ "ငါတို့အင်အားဖြင့်
ကာနိမ်ကိုသိမ်းပိုက်နိုင်ခဲ့ပြီ" ဟူ၍လည်း ဆိုကြ၏။

14 "အို ဣသရေလပြည်သားတို့၊ ငါသည်တိုင်း
တစ်ပါးမှတပ်တစ်တပ်ကိုစေလွှတ်၍ သင်တို့
နိုင်ငံကိုသိမ်းပိုက်စေမည်။ ထိုရန်သူသည်
မြောက်ဘက်ရှိဟာမတ်လမ်းဝမှစ၍ တောင်
ဘက်၌ရှိသောအာရဗာချိုင့်သို့ဝင်သော
ချောင်းတိုင်အောင် သင်တို့လူမျိုးကိုဖိနှိပ်
ချုပ်ချယ်လိမ့်မည်" ဟုကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေ
အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

7

ကျိုင်းကောင်များကိုမြင်ရသောရူပါရုံ

1 အထွတ်ဘုရင်အရှင်ထာဝရဘုရားထံမှ ရူပါရုံတစ်ခုကိုငါမြင်ရ၏။ ဘုရင်မင်း မြတ်အတွက်ကောက်ပင်များရိတ်ပြီးစကာလ နှောင်း၊ မြက်ပင်ပေါက်ခါစအချိန်၌ထာဝရ ဘုရားသည်ကျိုင်းကောင်တစ်အုပ်ကိုဖန်ဆင်း တော်မူသည်။- 2 ထိုကျိုင်းကောင်များသည်တစ်ပြည်လုံးရှိ ရွက် နှစ်ပင်မှန်သမျှကိုကိုက်စားလိုက်ကြောင်း ငါမြင်ရ၏။ ငါကလည်း "အို အရှင်ထာဝရ ဘုရား၊ အရှင်လူတို့၏အပြစ်ကိုလွှတ်တော် မူပါ။ သူတို့သည်နှုတ်ယုံ၍အားနွဲ့လှပါ ၏" ဟုလျှောက်ဆိုသော်၊

3 ထာဝရဘုရားသည်စိတ်ပြောင်းတော်မူ ပြီး "သင်မြင်သောရူပါရုံဖြစ်ပေါ်မည် မဟုတ်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

မီးမိုးရွာသည်ကိုမြင်ရသောရူပါရုံ

4 ငါသည်အရှင်ထာဝရဘုရားထံမှရူပါရုံ နောက်တစ်ခုကိုမြင်ရ၏။ ထိုရူပါရုံ၌အရှင် ထာဝရဘုရားသည် မိမိလူမျိုးကိုမီးဒဏ် ဖြင့်အပြစ်ပေးရန်ပြင်ဆင်နေတော်မူသည် ကိုတွေ့ရသည်။ ထိုမီးသည်မြေအောက်သမု 3 ရာတစ်ခုလုံးခန်းခြောက်အောင်ကျွမ်းလောင် ပြီးနောက် ကုန်းပေါ်မှာစတင်တောက်လောင်

လာ၏။- 5 ငါကလည်း“အို အရှင်ထာဝရဘုရားဆိုင်း
 တော်မူပါ။ ဤဒဏ်ဆိုးကိုလူမျိုးတော်သည်
 မည်သို့ခံနိုင်ပါမည်နည်း။ သူတို့သည်နှု
 ငယ်၍အားနွဲ့လှပါ၏။” ဟုလျှောက်ဆို သော်။-

6 ထာဝရဘုရားသည်စိတ်ပြောင်းတော်မူ၍
 “ဤသို့လည်းဖြစ်ပေါ်မည်မဟုတ်” ဟု
 အရှင်ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသည်။

ချိန်ကြိုးကိုမြင်ရသောရှုပါရုံ

7 ငါသည်ထာဝရဘုရားထံမှရှုပါရုံတစ်ခု
 ကိုမြင်ရ၏။ ထိုရှုပါရုံ၌ချိန်ကြိုးဖြင့်တိုင်း
 ထွာဆောက်လုပ်ခဲ့သည့်ကျောက်နံရံဘေးတွင်
 ချိန်ကြိုးတစ်ချောင်းကိုင်ကာရပ်နေတော်မူ
 သောကိုယ်တော်ရှင်ကိုငါတွေ့မြင်သည်။-

8 ကိုယ်တော်က“အာမုတ်၊ အဘယ်အရာကို မြင်သနည်း”
 ဟုငါ့အားမေးသဖြင့်၊

ငါကလည်း“ချိန်ကြိုးတစ်ချောင်းကို မြင်ရပါသည်ဘုရား”
 ဟုလျှောက်ဆို၏။

ကိုယ်တော်ရှင်ကလည်း“ငါ၏လူမျိုးသည်
 ရွှေစောင်းနေသောနံရံသဖွယ်ဖြစ်နေသည်
 ကို ဤချိန်ကြိုးဖြင့်ပြဆိုရပြီ။ သူတို့ကို
 ဒဏ်ခတ်ရန်နောက်တစ်ဖန်စိတ်ပြောင်းတော့
 မည်မဟုတ်။- 9 ဣဇာက်မှဆင်းသက်သောအမျိုးအနွယ်တို့
 ကိုးကွယ်ရာအရပ်များပျက်စီးရတော့မည်။

ကူသရေလနိုင်ငံရှိသန်ရှင်းရာဌာနမှန်	သမျှကို
မြေပုံအဖြစ်နှင့်သာကျန်ရစ်စေ	မည်။
ငါသည်ယေရောဗော	င်မင်းဆက်၏နန်း
သက်ကိုကုန်စေတော့မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။	

အာမုတ်နှင့်အာမဇိ

10 ထိုအခါဗေသလယဇ်ပုရောဟိတ်အာမဇိ
က ကူသရေလဘုရင်ယေရောဗော င်ထံသို့
သံတော်ဦးတင်လိုက်လေ၏။ "အာမုတ်သည်

အရှင်မင်းကိုဆန့်ကျင်ဖို့ရန်ပြည်သူတို့
ကြားတွင်ကြံစည်လျက်ရှိပါသည်။ သူ့ဟော
သောစကားများကြောင့်နိုင်ငံတော်ပျက်ရ ပါလိမ့်မည်။-

11 'ယေရောဗော င်မင်းသည်တိုက်ပွဲ၌ကျဆုံး
ပြီးကူသရေလပြည်သားတို့သည် မိမိတို့
၏နိုင်ငံမှတစ်ပါးတစ်နိုင်ငံသို့ဖမ်းသွား ခံရမည်'
ဟုဟောနေပါသည်" ဟူ၍သံ တော်ဦးတင်လိုက်၏။

12 ယင်းနောက်အာမဇိကအာမုတ်အား"တန်
တော့ပရောဖက်၊ ဆက်မဟောနှင့်၊ ယုဒနိုင်ငံ
သို့ပြန်သွားပြီးထိုပြည်၌သာပရောဖက် လုပ်စားလော့။-

13 ဗေသလမြို့သို့နောက်တစ်ဖန်လာ၍မဟော
လေနှင့်၊ ဤနေရာသည်ဘုရင်မင်းကိုယ်တော်
တိုင်ကိုးကွယ်ဝတ်ပြုရာ အမျိုးသားဗိမာန်
တော်ဖြစ်သည်" ဟုဆိုလိုက်၏။

14 ထိုအခါအာမုတ်က`ငါသည်အခကြေး
 ငွေယူ၍ပရောဖက်ပြုသောပရောဖက်
 တစ်ယောက်မဟုတ်။ ငါသည်သိုးထိန်းဖြစ်
 ၍သဘောသဖ န်းပင်များကိုပြုစုနေသူ တစ်ဦးဖြစ်၏။-

15 ထာဝရဘုရားသည်ငါ့ကိုသိုးကျောင်း
 နေရာမှခေါ်ယူပြီး လူမျိုးတော်ကုသရေလ
 ထံသို့သွားရောက်၍ဗျာဒိတ်ပေးရန်စေခိုင်း
 တော်မူခဲ့သည်။- 16 သို့ဖြစ်သောကြောင့်ထာဝရဘုရား၏
 အမိန့်တော်ကိုနားထောင်လော့။ သင်ကငါ့
 အား၊ ကုသရေလပြည်သားတို့တစ်ဖက်မှ
 ဆန့်ကျင်ပြီးပရောဖက်မပြုနှင့်မဟော နှင့်ဟုဆို၏။-

17 ထိုသို့ဆိုသောကြောင့်သင့်ကိုထာဝရ
 ဘုရားက ဤသို့မိန့်တော်မူပြီ။ `သင်၏
 မယားသည်ပြည့်တန်ဆာဘဝသို့ရောက်
 သွားရမည်။ သင်၏သားသမီးများသည်
 လည်းစစ်ပွဲ၌ကျဆုံးရလိမ့်မည်။ သင်ပိုင်
 သောမြေယာများကိုခွဲဝေကာသူတစ်ပါး
 လက်သို့ပေးအပ်လိုက်မည်။ သင်ကိုယ်တိုင်သည်
 မိစ္ဆာနိုင်ငံတစ်ခု၌သေဆုံးရမည်။ ကုသရေလ
 ပြည်သားသည်မိမိတို့နေရင်းနိုင်ငံမှ တိုင်း
 တစ်ပါးသို့ချုပ်နှောင်သွားခြင်းကိုခံရ ကြမည်'
 "ဟုအာမဇိအားပြန်၍ဆို လိုက်၏။

8

သစ်သီးခြင်းတောင်းကိုမြင်ရသောရူပါရုံ

1 ငါသည်အရှင်ထာဝရဘုရားထံမှရူပါရုံ
 တစ်ခုကိုမြင်ရ၏။ ထိုရူပါရုံတွင်အသီး
 မှည့်များထည့်ထားသောခြင်းတောင်းတစ်ခု
 ကိုတွေ့ရ၏။- 2 ထာဝရဘုရားကငါ့အား`အာမုတ်
 အဘယ်အရာကိုမြင်သနည်း' ဟု မေး တော်မူသဖြင့်၊

ငါကလည်း`အသီးမှည့်များထည့်ထားသော
 ခြင်းတောင်းတစ်ခုကိုမြင်ရပါသည်' ဟု
 လျှောက်လေသည်။ ထာဝရဘုရားကငါ
 ၏လူမျိုးတော်ကူသရေလတို့သည်မှည့်
 ရော်၍ ကြွေပျက်တော့မည့်နောက်ဆုံးသော
 ကာလသို့ရောက်လာပြီ။ ငါသည်သူတို့

၏ပြစ်မှုများကိုသည်းမခံတော့ဘဲ အပြစ်ပေးရတော့မည်။-
 3 ထိုနေ့၌နန်းတွင်းတေးသံတို့သည် ငိုကြွေး
 သံများအဖြစ်သို့ကူးပြောင်းသွားလိမ့်မည်။
 နေရာအနှံ့အပြား၌အလောင်းကောင်
 များရှိနေပြီး ယင်းအလောင်းများကိုတိတ်
 တဆိတ်စွန့်ပစ်ကြလိမ့်မည်' ဟုအရှင်
 ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

ကူသရေလလူမျိုးတို့၏ကြမ္မာဆိုး

4 ငတ်မွတ်သူများကိုနင်းချေ၍ဆင်းရဲသော
 ပြည်သူတို့အား ဖိနှိပ်ချုပ်ချယ်နေကြသူ

တို့၊ ဤစကားကိုနားထောင်ကြလော့။-
5 “ငါတို့သည်ဂျူစပါးကိုရောင်းလိုလှပြီ။

သန်ရှင်းရာနေ့လွန်အောင်ပင်မစောင့်နိုင်အောင်
ဖြစ်နေကြပြီ။ ဥပု သ်နေ့သည်ဘယ်သောခါ
မှကုန်ပါမည်နည်း။ ထိုနေ့လွန်လျှင်ငါတို့
သည်မမှန်သောတင်းတောင်းနှင့် အလေးခိုး

ပြီးမမှန်သောချိန်ခွင်ကိုသုံး၍ဈေးတင် ရောင်းချမည်။-
6 တန်ဖိုးမရှိသောဂျူစပါးကိုတက်ဈေး

ဖြင့်ရောင်းမည်။ အကြွေးနစ်လွန်းသဖြင့်
ဆင်းရဲနေသူကိုရာပြီးကျွန်အဖြစ်နှင့် ခြေနင်းတစ်ရံစာမျှဖြင့်ဝယ်ယူမည်။

ဟုသင်တို့ဆိုကြလေပြီ။

7 ထာဝရဘုရားက “ငါသည်ဤသူတို့၏
ယုတ်မာမှုများကို ဘယ်သောခါမှမမေ့

နိုင်ဟုယာကုပ်၏ဘုန်းတန်ခိုးကိုတိုင်တည်
၍ကျိန်ဆိုတော်မူပြီ။- 8 ဤပြစ်မှုများကြောင့်မြေလျင်ကြီးလှုပ်ခါ

တစ်ပြည်လုံးရှိပြည်သူမှန်သမျှဝမ်းနည်းပူ
ဆွေးရကြမည်။ တစ်နိုင်ငံလုံးသည်အီ ရုတ်ပြည်

မှနိုင်ငံမြစ်ကဲ့သို့တက်၍ကျ၍ဆတ်ဆတ်
ခါအောင်တုန်လှုပ်သွားလိမ့်မည်။- 9 ငါသည်ထိုနေ့တွင်မွန်းတည့်အချိန်၌

ဝင်စေပြီးနေ့အချိန်မှာပင် မြေတစ်ပြင်လုံး
၌အမှောင်ဖုံးသွားစေမည်ဟုအရှင်ထာဝရ

ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။- 10 သင်တို့ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများကိုမသာပွဲအဖြစ်
သို့ပြောင်းပစ်မည်။ သင်တို့တက်ကြွရွှင်မြူးသော

တေးသံတို့ကိုငိုကြွေးသံများဖြစ်သွားစေ
 မည်။ သင်တို့သည်ဆံပင်များကိုရိတ်ပြီးလျှင်
 တေအဝတ်ကိုဝတ်ရလိမ့်မည်။ တစ်ဦးတည်း
 သောသားသေဆုံးသဖြင့်ရတက်ပွားရသည့်
 မိဘပမာဖြစ်ကြမည်။ နေဝင်သည့်တိုင်
 ထိုနေ့တာသည်ဆိုးဝါးလှမည်။

11 `တစ်ပြည်လုံးငတ်မွတ်ရမည့်ကပ်ဆိုးကြီး
 ကိုငါကျရောက်စေမည်။ အစာအတွက်ငတ်
 မွတ်ခြင်းမဟုတ်။ ရေကိုဆာလောင်ခြင်းလည်း
 မဟုတ်။ ထာဝရဘုရားထံတော်မှသတင်း
 စကားတော်ကိုငတ်မွတ်ခြင်းပင်ဖြစ်လိမ့်မည်။

ထိုနေ့များရောက်ရှိလာတော့မည်။ ငါအရှင်
 ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူပြီ။- 12 လူတို့သည်ပင်လယ်သေမှမြေထဲပင်လယ်
 တိုင်အောင်လည်းကောင်း၊ မြောက်အရပ်မှအရှေ့
 သို့လည်းကောင်း၊ နေရာအနှံ့အပြား၌သတင်း
 စကားတော်ကိုလှည့်လည်၍ရှာကြသော်လည်း
 သတင်းစကားတော်ကိုမတွေ့ဘဲနေကြ လိမ့်မည်။-

13 ထိုနေ့၌အလွန်ကျန်းမာသည့်လူလင်နှင့်
 မိန်းမပျိုများပင်လျှင်ရေငတ်လွန်းသဖြင့်
 လဲကြလိမ့်မည်။- 14 ရှမာရိဘုရားရုပ်တုများကိုတိုင်တည်ကာ
 ကျိန်ဆိုလေ့ရှိသူများ `ဒန်ဘုရား' ကိုသော်
 လည်းကောင်း၊ `ဗေရရှေ့ဘမြို့လမ်းရှိဘုရား' ကို
 လည်းကောင်း၊ ထိုဘုရားတို့အသက်ရှင်တော်

မူသည့်အတိုင်းဟုတိုင်တည်ကာ ကျိန်ဆို
 တတ်သူအပေါင်းတို့သည်ပြန်မထနိုင်
 အောင်ပင်ပြုလဲတော့မည်'' ဟုမိန့်တော် မူ၏။

9

ထာဝရဘုရား၏စီရင်တော်မူချက်များ

1 ယဇ်ပလ္လင်အနီး၌ရပ်နေတော်မူသောထာဝရ
 ဘုရားကိုငါတွေ့ရ၏။ ကိုယ်တော်ရှင်က`ဗိမာန်
 တော်တစ်ခုလုံးကိုသိမ့်သိမ့်တုန်သွားစေရန်
 ဗိမာန်တော်တိုင်၏ထိပ်ဖျားကိုရိုက်ချိုးလော့။
 ထိုအရာတို့ကိုချိုး၍လူတို့၏ခေါင်းပေါ်
 သို့ကျစေလော့။ ကျန်ရစ်သူများကိုစစ်ပွဲ၌
 ငါကွပ်မျက်မည်။ မည်သူမျှလွတ်မည်မဟုတ်။
 မည်သူတစ်ဦးမျှပြေးမလွတ်နိုင်။- 2 မြေအောက်သို့တွင်းတူးပြီးသေမင်းနိုင်
 ပုန်းအောင်းနေလင့်ကစား ငါသည်သူတို့ကို
 အမိအရဖမ်းဆီးမည်။ မိုးပေါ်သို့တက်
 ပြေးလျှင်လည်းသူတို့ကိုငါဆွဲချမည်။-

3 ကရေမေလတောင်ထိပ်၌ပုန်းနေလျှင်လည်း
 သူတို့ကိုလိုက်ရှာ၍ဖမ်းချုပ်မည်။ ငါ့ထံမှ
 လွတ်အောင်ပင်လယ်အောက်၌ပုန်းနေလျှင် သူ
 တို့ကိုဝါးမြိုရန်ပင်လယ်နဂါးကိုစေ ခိုင်းမည်။-

4 ရန်သူများဖမ်းသွားခံရလျှင် လည်းသူတို့
 ကိုသတ်ပစ်လိုက်ရန်ငါစေခိုင်းမည်။ ငါသည်

သူတို့ကိုမကူညီဘဲ ဖျက်ဆီးပစ်ရန် သ နှ နိဋ္ဌ
ဌာန်ချလိုက်ပြီ" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

5 ကောင်းကင်ဗိုလ်ခြေအရှင်ထာဝရဘုရား သည်
ပထဝီမြေကြီးကိုတို့တော်မူသဖြင့်၊
မြေလျင်ကြီးလှုပ်သည်။
မြေသားအပေါင်းတို့လည်းငိုကြွေးရမည်။
တစ်နိုင်ငံလုံးသည်အီဂျစ်ပြည်မှနှိုင်းမြစ်ကဲ့သို့
တက်ခြင်းကျခြင်းရှိလိမ့်မည်။

6 ထာဝရဘုရားသည်မိုးကောင်းကင်၌ မိမိအိမ်တော်
ကိုတည်ဆောက်ခဲ့၏။
ကမ္ဘာမြေကြီးပေါ်တွင်လုံးဝန်းသော
ကောင်းကင်ယံခုံးကိုတင်တော်မူ၏။
ပင်လယ်ရေများကိုခေါ်ယူလျက်မြေပေါ်၌
သွန်းလောင်းခဲ့၏။
ကိုယ်တော်ရှင်၏နာမတော်သည်
အရှင်ထာဝရဘုရားပင်ဖြစ်တော်မူ၏။

7 ထာဝရဘုရားက`အို က္လသရေလပြည်သား
အပေါင်းတို့၊ ငါသည်သင်တို့ကိုကုရှုလူမျိုး
နှင့်တန်းတူသဘောထားခဲ့၏။ ငါသည်သင်
တို့ကိုအီဂျစ်ပြည်မှထုတ်ဆောင်လာသကဲ့
သို့ ဖိလိ တု တိလူမျိုးကိုကရေတေကျွန်းမှ
လည်းကောင်း၊ ရှုရိလူမျိုးကိုတိရပြည်

မှလည်းကောင်းထုတ်ဆောင်လာခဲ့၏။-

8 ငါအရှင်ထာဝရဘုရားသည်အပြစ်များ
လှသော ဤဣသရေလနိုင်ငံကိုသတိဖြင့်
စောင့်ကြည့်နေပြီ။ ဤနိုင်ငံကိုမြေပေါ်မှ
ကွယ်ပျောက်သွားအောင်ပယ်ဖျက်တော့မည်။
သို့သော်လည်းငါသည်ယာကုပ်အမျိုးအနွယ်
အားလုံးကိုဖျက်ဆီးမည်မဟုတ်ဟုထာဝရ
ဘုရားမိန့်တော်မူ၏။

9 “ဆန်ကိုဆန်ကာတင်ပြီးခါချသကဲ့သို့ငါ၏
အမိန့်ဖြင့် ဣသရေလပြည်သားတို့ကိုဆန်ခါ
တင်ကာခါချလိုက်မည်။ ခပ်သိမ်းသောလူမျိုး
များအထဲ၌လှုပ်ခါပြီးနောက်မထိုက်တန်သူ
မှန်သမျှကိုငါရှင်းလိုက်မည်။- 10 ငါ၏လူမျိုးထဲမှ ဘုရားသခင်သည်ငါတို့
ဒုက္ခပေးလိမ့်မည်မဟုတ်’ ဟုဆိုသောအပြစ်ရှိ
သူမှန်သမျှသည်စစ်ပွဲ၌သေဆုံးရမည်။”

အနာဂတ်ကာလ၌ဣသရေလနိုင်ငံကို
ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်း

11 ထာဝရဘုရားက“ပြုပျက်နေသောအိုးအိမ်
ပမာဖြစ်နေသည့်ဒါဝိ ဒီနိုင်ငံကို ငါသည်ပြန်
လည်၍တည်ဆောက်သောအချိန်ရောက်လိမ့်မည်။
ကွဲအက်နေသောနံရံတံတိုင်းတို့ကိုငါပြန် ပြုပြင်မည်။
ရှေးအခါကတည်နေသကဲ့ သို့ငါပြန်လည်ထူထောင်မည်။-

☆ 12 သို့ဖြင့်ကူသရေလအမျိုးသားတို့သည်
 ကျန်ကြွင်းသမျှသောဒေသပြည်ကိုလည်း
 ကောင်း၊ တစ်ချိန်ကငါပိုင်စိုးခဲ့သောနိုင်ငံ
 တိုင်းကိုလည်းကောင်းပြန်လည်သိမ်းပိုက်ခွင့် ရလိမ့်မည်''
 ဟုဤအမှုကိုဖြစ်စေမည့် ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူပြီ။

13 ထာဝရဘုရားက

``စပါးရိတ်၍မမီနိုင်လောက်အောင်ပင်
 ပျိုးကသန်လှသည့်အချိန်ကာလနှင့်
 စပျစ်ရည်လုပ်နိုင်သည်ထက်စပျစ်သီးများ
 လှိုင်နေသောနေ့ရက်များရောက်လာမည်။
 တောင်တန်းကြီးငယ်တို့မှစပျစ်ရည်ချို စီးယိုနေသော
 အချိန်ကာလရောက်လာမည်။

14 ငါသည်ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုနေရင်း ပြည်သို့
 ပြန်လည်ဆောင်ယူလာမည်။
 သူတို့သည်ပြုလဲနေသောမြို့များကို
 ပြန်လည်တည်ဆောက်ကြ၍
 ထိုမြို့များ၌ပြန်လည်နေထိုင်ခွင့်ရကြ လိမ့်မည်။
 စပျစ်ခြံများကိုစိုက်ပျိုး၍စပျစ်ရည်
 သောက်ခွင့်ရကြလိမ့်မည်။
 ဥယျာဉ်များကိုစိုက်ပျိုးကြ၍
 ကိုယ်တိုင်စိုက်သောသီးနှံတို့ကိုကိုယ်တိုင်
 စားရသောအခွင့်ရကြလိမ့်မည်။

☆ 9:11 တာ ၁၅:၁၆-၁၈။

15

ငါသည်ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုငါပေးခဲ့သော
 နေရင်းပြည်၌ပင်နေထိုင်စေမည်။
 အဘယ်သူမျှသူတို့ကိုနောက်တစ်ဖန်
 ဆွဲနှုတ်ခြင်းမခံစေရ'' ဟု
 သင်တို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရား မိန့်တော်မူပြီ။
 ပရောဖက်အာမုတ်စီရင်ရေးသားသော အနာဂ
 တုတိကျမ်းပြီး၏။

Common Language Bible
Burmese: Common Language Bible Bible without
Deuterocanon

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

Burmese Common Language Bible

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793